
 

Helemaal tegen onze verwachting in begon dit bestuursjaar met het organiseren van een 

ontzettend belangrijke verkiezingscampagne. Zeker toen de campagne vorderde en ook de 

AAV dichterbij begon te komen, zorgde dit voor de nodige drukte. Er ging een hoop tijd 

zitten in het up to date houden van de website met alle campagneactiviteiten die we 

organiseerden én de aanstaande AAV. Gelukkig hebben Frank en Rens me hier op de 

drukste momenten geweldig mee geholpen. In het begin was het soms op de drukste 

momenten even lastig om het overzicht te houden en sloop er een foutje in, maar inmiddels 

is het meer routine geworden. 

 

Ondertussen gingen de normale secretaristaken natuurlijk gewoon door. Ik ben tevreden 

met de nieuwsbrieven die we maandelijks verstuurd hebben, elke keer met een informatieve 

actualiteitenrubriek van Rens. De nieuwsbrief heb ik ook weer in een nieuw jasje gestoken.  

Aan het begin van dit jaar wilde ik ook graag de notulenspin weer nieuw leven in blazen en 

ook dat is, zij het soms met iets grotere tussenpozen dan gepland, aardig gelukt. Verder 

ben ik er erg blij mee dat het is gelukt om met het hele bestuur een eerste belronde onder 

nieuwe leden te houden, waar we over het algemeen erg positieve reacties op kregen. Zo 

zien we hopelijk een deel van ons groeiende aantal leden binnenkort ook terug bij 

activiteiten. 

 

De campagnedrukte zorgde er wel voor dat er weinig tijd was om extra taken op te pakken 

waar ik in de tweede helft van dit bestuursjaar meer mee aan de slag wil. Zo wil ik tijd gaan 

steken in het ‘opruimen’ van de digitale kant van de afdeling, op de website en in 

mailboxen.  

 

Al met al kijk ik met een tevreden gevoel terug op de eerste helft van dit bestuursjaar en de 

campagne die we hebben neergezet. Ik kijk uit naar de rest van het jaar!  

 


